
Preguntes dirigides al Ple de la Corporació pel Grup Municipal d’ERC-MES-MDC amb les 
respostes de l’alcalde. 
 
1.- Quina quantitat econòmica i amb quina periodicitat paga l'Ajuntament de 
Tarragona en concepte de quotes al COI o a qualsevol altre ens per tal de poder 
organitzar els Jocs? 
- Respecte a les quotes que es paguen al COI, us informo que des de l’any 2011 al 2017 
s’ha de procedir al pagament de 2.000.000 $, dels quals s’ha efectuat el pagament de 
1.400.000 $. Resten, per tant, pendents 600.000 $ per pagar, corresponents a les 
quotes dels anys 2016 i 2017. 
 
2.- La retirada en la organització dels Jocs, quina penalització econòmica tindria amb 
el COI o qualsevol altre ens amb el que així s'hagi acordat? 
- Hi hauria penalitzacions i sobre tot implicacions greus de credibilitat i contractuals de 
les administracions implicades i, en general, de tot el país. No es pot calcular la quantia 
de les indemnitzacions en aquest moment. 
 
3.- Sense tenir en compte els beneficis previstos: quin cost econòmic suposaria a 
l'Ajuntament de Tarragona fer-se enrere en l'organització dels Jocs d'acord amb el 
total de compromisos adquirits a 16 de juny de 2015? 
- Queda respost anteriorment. 
 
4.- A 16 de juny de 2015, quina quantitat econòmica falta que aportin empreses i 
altres administracions per tal de poder realitzar els Jocs tal com estaven previstos 
inicialment? 
- Resten 14.000.000 € de l’Estat, i entre 15 i 20 milions en espònsors. 
 
5.- Quina quantitat econòmica s'ha aconseguit que aportin els patrocinadors dels 
Jocs, en data 16 de juny de 2015? Quina quantitat ha estat aconseguida per Octagon, 
i quina per l'Ajuntament? 
- S’ha aconseguit 8.000.000 € en patrocinis i tots els contractes s’han canalitzat a 
través de l’empresa Octagon, a la qual se li va adjudicar la prestació d’aquest servei a 
través de concurs prèviament supervisat pels serveis tècnics de l’Ajuntament. 
 
6.- El grup municipal d'ERC-MES-MDC ha rebut la preocupació del Club de Futbol 
Racing de Bonavista per les dificultats per utilitzar amb normalitat el camp de futbol 
municipal del barri. Més enllà d'un debat profund que haurem d'abordar urgentment 
sobre les concessions dels equipaments esportius municipals, l'Ajuntament de 
Tarragona es compromet a prendre totes les mesures per a garantir l'ús de 
l'esmentat espai amb la màxima normalitat per part del Racing de Bonavista?    
- Sí que s’han pres mesures, tal com ja es va començar a tractar en el darrer consell del 
Patronat d’Esports, al qual va assistir el vostre representant. Continuarem treballant en 
el marc del Patronat d’Esport per solucionar aquesta problemàtica. 
 
Preguntes dirigides al Ple de la Corporació pel Grup Municipal Ciutadans amb les 
respostes de l’alcalde. 
 
1.- Existeix un registre d’incompatibilitats? En cas de no existir, per què no disposem 
d’aquest instrument? 



- Existeix una relació d’incompatibilitats, però no s’ha formalitzat en un registre, amb el 
seu reglament, ni els seus responsables. La qual cosa, per altra banda, no és tracta 
d’una obligació legal. 
 
Preguntes dirigides al Ple de la Corporació pel Grup Municipal Candidatura d’Unitat 
Popular amb les respostes de l’alcalde. 

 En relació amb l’Habitatge: 

1.- Del 2012 fins ara, l’Ajuntament ha arribat a retirar diners d’alguna entitat 
bancària que executés algun desnonament a la ciutat per no poder pagar la hipoteca 
de l’habitatge habitual i únic? De quines? 
- No s’ha efectuat cap retirada de diners de cap entitat bancària. 
 
2.- La moció contemplava denegar la col·laboració de la Guàrdia Urbana en aquests 
desnonaments, llevat que hi hagués ordre expressa del jutge... S’ha donat en cap cas 
aquesta negació a col·laborar de la Guàrdia Urbana? 
- Si que s’ha negat la col.laboració de la Guàrdia Urbana. 
 
3.- Hi ha alguna intenció real de crear un banc d’habitatge en els condicions que es 
preveien al 2012? I un parc d’habitatge de titularitat municipal destinat al lloguer 
social? 
- Sí a les dues preguntes formulades. 

  En relació a la Comissió de Seguiment de la Neteja: 

1.- Es va crear “la comissió interdepartamental formada per tècnics de la casa 
pertanyents a diverses àrees relacionades amb la neteja, i per «agents externs»” de 
seguiment de la neteja? 
2.- Què ha fet aquesta comissió des del moment en què es va anunciar la seva 
creació? 
- No s’ha creat la comissió interdepartamental. 
 

 En relació a la instal·lació de càmeres de videovigilància a la Part Baixa. 

1.- Quines polítiques socials acompanyaran la instal·lació de càmeres el desembre 
d’aquest mes de desembre proper, segons sembla, a la Part Baixa de Tarragona? 
Amb 202.796,40 euros se’n podrien desenvolupar moltíssimes... 
- Les ordinàries de l’Ajuntament. 
 
2.- A banda dels resultats espectaculars i noticiables que propaganditzaran per 
justificar el control social en aquesta part de la ciutat, quan tindrem dades fiables per 
determinar si cal o no cal tenir algú que permanentment ens vigili? 
- Crec que la pregunta no queda prou clara. 
 
3.- Qui estigui darrera de les càmeres ens informarà, per no deixar lloc per al dubte, 
sobre la freqüència de pas dels treballadors i treballadores de FCC encarregats de 
netejar el barri? 
- No és la seva funció. 
 



4.- Quan instal·laran càmeres als consells d’administració dels bancs que desnonen, 
de les empreses que precaritzen i de les multinacionals que planifiquen el seu fer-se 
d’or alhora que provoquen la misèria de la majoria? O posats a fer, quan s’instal·larà 
una càmera en aquest saló de plens per tal que la ciutadania pugui sentir (si en té 
ganes) tot el que s’hi diu? 
- Interpreto que és una pregunta retòricac. 

 En relació a la desaparició de la plaça de cap de servei de l’Assessoria Jurídica i 
el pas d’atribucions a l’Oficial major: 

1.- En temps de vaques magres, per què l’Ajuntament de Tarragona suprimeix la 
plaça de cap de serveis jurídics i atribueix part de les seves funcions a l’oficial major 
(amb un cost del lloc de treball de 20.000 euros més) i no ho fa a l’inrevés? 
Hi ha algun nom proposat per a la plaça d’oficial major?  
- Aquesta modificació en la plantilla de personal s’efectua per recomanació dels serveis 
tècnics. 

 En relació a mancances relacionades amb la relació de llocs de treball: 

1.- Per què l’Ajuntament de Tarragona no disposa d’una relació de llocs de treball, 
producte d’una valoració dels llocs de treball i d’una estructura organitzativa? 
- S’està elaborant aquesta relació de llocs de treball, amb la valoració corresponent. 
 
2.- Existeix cap termini per a l’elaboració d’ambdós documents? 
- No existeix cap termini. Quan abans, millor. 

 En relació a la utilització de serveis jurídics externs per part de l’Ajuntament: 

1.- La Sra. Pilar Palau Solé podria assumir alguns dels casos en què l’Ajuntament de 
Tarragona contracta serveis jurídics externs, per exemple, per portar casos 
d’acusacions penals? 
- Sí que podria assumir casos que porten els serveis jurídics externs. 
 
2.- Per què l’Ajuntament recorre a serveis externs per a casos que podrien portar els 
serveis propis?  
- L’Ajuntament mai recorre a serveis externs quan és possible emprar els serveis del 
propi Ajuntament. 
 

 En relació a la contractació de serveis jurídics externs per part de l’Ajuntament 

1.- Per què s’externalitzen els serveis jurídics i en quins casos es fa? 
- S’externalitzen els serveis jurídics en funció de l’especialització de de la càrrega de 
treball que tingui en aquell moment. 
 
2.- Per què s’utilitza el bufet d’advocats Montoliu? 
- Es fan servir criteris tècnics a l’hora de triar els diferents lletrats. 
 
3.- Per què l’Ajuntament es presenta com a acusació particular en casos en què la 
fiscalia ja defensa els interessos de l’Auntament? 
- La fiscalia defensa els interessos generals, no els de l’Ajuntament. 
 



 En relació a la informació sobre els Jocs Mediterranis: 

1.- Quan se’ns facilitarà als grups municipals el recull d’informació sobre els JJM? 
- S’està facilitant, actualment, aquesta informació. 
 
2.- Està disposat a convocar un ple extraordinari monogràfic sobre els JJMM? 
- Ja està convocat un ple sobre els Jocs Mediterranis. 

 En relació al Consell Municipal de Mobilitat: 

1.- S’ha suprimit el Consell Municipal de Mobilitat? En ca afirmatiu, per què ha estat 
així? 
- No s’ha suprimit aquest Consell. 
 
2.- Quin és el criteri per a poder participar en el Consell Municipal de Mobilitat? 
- El criteri per participar en el Consell Municipal de Mobilitat és el que marca el 
reglament 
 
 
 


